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6.  VYDÁNÍ

Školní  časopis České školy v Ženevě



Milí čtenáři,
tak to jsme my! 
Scházeli jsme se společně ve středu
ve škole a tvořili tento časopis.
Doufáme, že se vám bude líbit! 
Naše redakce se skládala z několika
tříd. Z šesté třídy se na tvorbě tohoto
časopisu podílel David, Samuel 
a Klárka.
V sedmé třídě na časopisu pracovali
Jeník, Matyáš, Maya a Lukáš.
V osmé třídě Jeník Žejdl a v deváté
Kuba. 
Odpovědný redaktor: Bára Kavková

Rozdělení rolí v redakci
Redakci jsme si rozdělili a každý se
podílel na něčem jiném, abychom
toho stihli udělat co nejvíce.
Maya pomáhala s organizací
časopisu a fotografováním našich
podobenek.
Kuba dělal grafiku a mimo jiné
vytvořil tuto koláž. Na grafice dále
pracovali Lukáš a David. 
Klárka zapracovala na úpravě
časopisu a psaní článku jako
redaktorka. Matyáš, stejně jako
Samuel, měl za úkol fotografovat, ale
myslím, že je spíše bavilo
zpracovávat články (hlavně ty 
s vtipy). Autorem obrázku na přebalu
je Jan Dusík a spoustu úvodních
článků vám napsal Jeník Žejdl, který
měl za úkol i kontrolovat pravopis. 

 

Naše
REDAKCE.

Školní děti 
tvoří 
redakci.



6. vydání 

PŘEDŠKOLNÍ TŘÍDA

Vánoce, Vánoce, přicházejí, zpívejme
přátelé...
Nadcházející zimní čas nás 
v předškolní třídě zastihl při výrobě
adventních věnců. Vyprávěli jsme si 
o našich zvycích a jak probíhají
vánoční přípravy u dětí doma. Věděli
jste například, že tradiční adventní
věnec je kulatý, protože jde o symbol
nekončícího života? A že by měl být
vyroben ze zeleného jehličí, které
symbolizuje život přežívající tuhou
zimu? A že svíčky by měly být
rozmístěné do čtyř světových stran tak,
aby vytvořily tvar kříže? Každá svíčka
má také svoji symboliku: naději, mír,
přátelství a lásku.
V třídě předškoláků se nejen zpívá, ale
také hraje na hudební nástroje,
procvičuje slovní zásoba, fonetika 
a ústní projev. Dále se zaměřujeme 
na rozvíjení jemné motoriky a nácvik
správného držení tužky, lepidla, či
nůžek, to můžete posoudit z našich
výtvarných uměleckých děl.
...Tak šťastné a veselé, milí přátelé!!!
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NULTÝ ROČNÍK
Nastal nám adventní čas a my, děti z 0.
ročníku, se moc těšíme na Vánoce. Rádi
si hrajeme a děláme pohybové
básničky, tak nás paní učitelka každou
středu novou básničku naučí. Moc rádi
jsme také venku, nejraději hrajeme na
Mrazíka, ale baví nás všechny pohybové
hry a nebo hry s přírodninami. Také rádi
tvoříme, vždy vyrábíme něco
tematického a potom si to radostně
odnášíme domů. Od září jsme se toho
moc naučili, hezky nám jdou
i logopedická cvičení, která pravidelně
děláme. Tento rok jsme si užili i mnoho
mimoškolních akcí, jako například
lampionový průvod, drakiádu, nebo
divadlo. Na Mikulášskou besídku jsme si
připravili malé vystoupení, snad se vám
líbilo. Poslední středu před Vánocemi si
uspořádáme malou vánoční besídku a
pak už hurá na prázdniny. Těšíme se na
nová dobrodružství, která nás v České
škole čekají v roce 2023, všem přejeme
krásné Vánoce a do nového roku jen to
nejlepší.



Kdo rád jezdí do České republiky a proč?
Izabelka: Jsou tam zábavná města, je
krásná.
Magdička: Mám tam svoje babičky, mám
ráda dlouhé cesty, protože vidím hezké
hvězdičky a měsíček, moje babička má
kočku, moje teta má kočku.
Nino: Je tam moje babička a já si můžu
hodně hrát, s dědou a babičkou.
Vojta: Protože tam mám dědu s babičkou,
na které se vždycky těším.
Margaux: Je tam moje babička, děda.
Emmička: Chodím ráda do parku a vidím
pejska od babičky.
Theo: Babička.

Které město se mi v Česku nejvíce líbí? 
Polínka, Brno, Hradec Králové, Rokycany,
Praha.

 

Paní učitelka: Co je to bublanina?
Žákyně: To je buchta, co bublá v troubě.

Emma křičí: Já jsem největší na světě!
(Ostatní se samozřejmě přidávají)
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PRVNÍ TŘÍDA

První třída paní učitelky Jany Tiché je
plná veselých dětí. Rozhodla jsem se
jim dát krátkou anketu se zákeřnými
otázkami, z této ankety jsem se
například dozvěděla, že všechny děti
mají rády češtinu a navštívily už aspoň
jednou Českou republiku. 
Většina z nich dokonce ovládá více než
dva jazyky! A to už je co říct. 
Další otázky byly už o něco zapeklitější.
Zde Vám přinášíme úsměvné
odpovědi malých prvňáčků. 
 

ANKETA U PRVŇÁKŮ

Hlášky prvňáků

Nejoblíbenější česká pohádka?
Krteček (všichni).
Margaux: Princezna ze mlýna, Popelka. 
Emma: Lilie.
Magdička: Smutná princezna.
Izabelka: Popelka.
Tonička: Pyšná princezna.

 

Anketa.
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Jaké je moje nejoblíbenější české jídlo? A
kdo ho vaří? 
Všechny, ale hlavně špagety!!! Jo špagety!!
Špagety!! (snažím se podotknout, že
špagety nejsou úplně typicky české jídlo).
Tak se ozývá Margaux a říká: Krupicová
kaše. A nejlepší krupicovou kaši dělá
tatínek!
Izabelka: Bábovka, od babičky.
Vojta: Kedlubnové zelí, sekaná, bábovka,
nejlépe vaří babička Zdeňka. 
Tonička: Svíčková na smetaně 
s knedlíčkem, od maminky. (My s paní
učitelkou slastně: No joo! Svíčková od
maminky.)
Emma: Řízek s bramborem a kečupem,
nejlepší je v restauraci! 
Nino: Nejraději mám knedlíky s rajskou, vaří
je děda.
Magdička: Bábovka, chutná mi od babičky
a maminky.
Theo: Bábovka od mamky. 
Tak to vidíte, bábovka to jasně válcuje. 

 

ANKETA U PRVŇÁKŮ

Nejoblíbenější česká kniha?
Nino a Izabelka: Modrý tučňák.
Margaux: Cour a Courek.
Tonička: Lovci mamutů.
Emma: Jak jednorožci zachránili Emu a
Toma.
Vojta: Dášeňka čili život štěněte.
Magdička: Maxipes Fík.
Theo: Knížky o vlacích.
Jak vidíte prvňáky číst baví! Nejen že si čtou
doma, ale čtou i ve škole, Pejska a kočičku.
A taky Malované čtení. 

Co mě baví v České škole? Co mám tady
rád?
Izabelka: Živou Abeceda.
Nino: Jíst.
Emma: Jíst.
Tady bych to více nekomentovala. 
Tonička: Školní pomůcky, které vyrobila
paní učitelka (záchrana).
Margaux: Psaní.
Magdička: Čtení Pejska a kočičky.
Theo: Rád chodím ven.
Vojta: Svačina.

Jak prvňáci vnímají paní učitelku
Janu Tichou: 

 Děti křičí: 
Je dobrá!
Paní učitelka je krásná. 
Máme ji rádi! 
Dobře učí! 
Je hodná!
Je zábavná!
Mazlící. 



Milí čtenáři školního časopisu, 
ve druhé třídě máme už dlouhou dobu
jednu tradici a to jsou naši plyšáci 
v klobouku - Bob a Bobek. Stejně jako
třídy před námi i letošní druháci
každou středu s napětím čekají, kdo
bude vylosovaný a získá Boba a Bobka
na týden domů. Další středu pak celá
třída zjišťuje, co všechno se dá 
s plyšáky dělat - spát v posteli, péct
cukroví, vyrábět vánoční výzdobu, jít 
na procházku, do kina, hrát na hudební
nástroj, pouštět draky, a hlavně se 
u toho vyfotit, protože obrázky jsou
stejně nejzajímavější. 

A co ještě děláme ve škole? Musíme se
učit, ale to nevadí, protože nám to jde
výborně. Co ale máme nejraději, je
malování na tabulky. Každou volnou
chvilku rádi využijeme a namalujeme si
něco pěkného a paní učitelka pak
večer posílá fotky našich obrázků
rodičům. Tabulky používáme
i k procvičování učiva a často si je 
s sebou bereme ven. Dokonce nás
malování někdy natolik pohltí, že ani
nejdeme na přestávku.  
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DRUHÁ TŘÍDA
A taky jsme moc šikovní ve skládání origami.
Začali jsme s ním už loni, kdy jsme vyráběli
parníky a lodičky a nyní jsme trénovali
skládání papírových hvězd na vánoční
stromeček. A že to nebylo vůbec jednoduché
jste si i vy ostatní mohli ověřit na Mikulášské
besídce. 
Nella, Ella, Cléa, Léa, Helenka, Maruška, Lara,
Theo, Maty a Marcus
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TŘETÍ TŘÍDA

My jsme žáci třetí (bé)
a bydlíme v Ženevě, 
do Česka jezdíme,
na prázdniny jedině.

Letos jsme se učili, 
kde se píše měkké i 
a kde zase tvrdé y, 
hy, chy, ky, ry, dy, ty ny. 

Slova vyjmenovaná, 
budí nás v noci ze sna, 
zdá se nám o kopytech, 
pytlích a netopýrech!

Víme, kde je Volyně,
umíme i číst plynně
o hmyzu i myších,
o pylu i slepýších. 

Jak se píše vidlička,
víme už od malička,
ale radši přeci jen, 
učit se je dál budem. 

Šebestová ani Mach, 
z mluvnice neměli strach, 
ani my nemáme
a u P to nevzdáme!

Y  
I  
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JMENUJI  SE 
ANEŽKA. JE MI  8 LET 

A RÁDA PLAVU A 
JEZDÍM NA KONI.

MÉ JMÉNO JE 
ADAM A JE MI 8 

LET.  RÁD 
KRESLÍM A ČTU 
RÁD MANGA.

JMENUJI  SE 
TRISTAN. JE MI 
DEVĚT A RÁD 
HRAJU HOKEJ 

A RUGBY.

AHOJ,  MÉ JMÉNO JE 
GIULIETTA. JE MI  9 

LET.  RÁDA HRAJU NA 
KYTARU A I  RÁDA 

CHODÍM NA JUDO.

JMENUJI  SE 
LEONA A JE MI 9 
LET.RÁDA PLAVU, 
KRESLÍM A DĚLÁM 
GYMNASTIKU.               

JMENUJI   SE 
JOSEPHÍNKA A JE 

MI 8 LET.  MÁM 
RÁDA HIP HOP, 

PLAVÁNÍ ,  
KRESLENÍ  A 

ČTENÍ .

JMENUJI  SE 
ANIČKA. JE MI 

8 LET.  MÁM 
RÁDA PLAVÁNÍ ,  
GYMNASTIKU A 

HRANÍ NA 
PIÁNO.

JMENUJI  SE 
MATÝSEK,  JE MI  8.  
RÁD ČTU KNÍŽKY,  

RÁD VYRÁBÍM 
VŠECHNO MOŽNÉ, 

RÁD ZPÍVÁM A 
MILUJU MATEMATIKU!
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ČTVRTÁ A PÁTÁ TŘÍDA
Čtvrtou a pátou třídu má na starost
paní učitelka Jana Wagenknecht.
Sama učí pátou třídu a se všemi dětmi
dělá literaturu a čte ukázky z českých
knih. Vrhla se s nimi také na překlady
(česko-francouzské). V páté třídě
pracovali společně na projektu
Cestovní kancelář, kdy představovali
jednotlivé kraje ČR. Ve čtvrté třídě si
vzala na pomoc Báru Šimerovou, ta se
každý týden s dětmi učí jazykovou
výchovu, a mě, já mám na starosti
Vlastivědu. Doufám, že na hodiny se
těším nejen jen já, ale i čtvrťáci.
Společně se dozvídáme o české historii
skrz dětmi oblíbené Dějiny udatného
národa českého. Taky si vytváříme
vlastní pracovní listy.  No a naše
nejoblíbenější hra je samozřejmě
Riskuj. To bychom hráli pořád, viďte? :)
Přeji čtvrťákům i páťákům ať se jim
moc daří a vám, čtenářům, krásné
Vánoce. 



 

Komiksy
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Lampionový průvod
Dne 15. řijna 2022 se konal v Cessy
u jezera lampionový průvod, který
pořádala Česká škola bez hranic 
v Ženevě. Zúčastnili se rodiče a děti 
z České Školy a další.
V sobotu večer jsme se sešli u rybníku
v Cessy. Na programu bylo opékání
buřtů, lampionový průvod a zpívání 
u táboráku. Nejprve jsme se vydali pro
dříví, zapálili si oheň, zahřáli jsme se 
a zazpívali si. Poté byl proslov paní
učitelek a pak následoval lampionový
průvod. Děti si obešly rybník a
následně šly na menší stezku odvahy.
Pokračovalo se opékáním buřtů, 
na kterých si všichni pochutnali.
Lampionový průvod proběhl za dobré
nálady a všem se tam líbilo. 

Žije u
jezera
příšera?



Divadlo Kampa
PŘE D S T A V E N Í

Vážení čtenáři, 
v sobotu 26. listopadu 2022 proběhlo 
v Salle Florry představení divadla
Kampa. Na programu byla tři
představení: 
v 11 hodin Veselá nauka klauníka
Notíka pro nejmenší děti,
v 15 hodin Jak jsem byl Cyrano pro
starší děti,
v 19 hodin 30 minut Edith Piaf: Dnes
nechci spát sama pro dospělé. 
Nyní Vám přinášíme recenzi. 
Z redakce Jeník Žejdl Recenze představení Edith Piaf 

Maya měla možnost zhlédnout
představení o Edith, které pojednávalo 
o jejím životě. Společně jsme si sedly 
a sepsaly krátkou recenzi.
„Byla jsem překvapená z výkonů herců,
kteří nejen hráli, ale také zpívali. 
Na představení se mi líbil děj o životě
Edith. Příběh byl o tom, jak se
jednoduše a neustále zamilovávala.“
„Zajímavé bylo, jak často střídala
emoce, chvíli byla smutná, chvíli
veselá. Vystoupení hrály jenom dvě
herečky, z nichž jedna musela často
měnit role, druhá hrála Edith, což zase
znamenalo, že tam hodně zpívala 
a tancovala. Obě představení zahrály
věrohodně. Na konci sklidily velký
potlesk. Představení bych doporučila,
dozvěděla jsem se spoustu věcí, které
jsem o Edith Piaf nevěděla.“
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Davidova recenze
Nedávno jsem byl v kině a zaujal mě
film Maverick. Rozhodl jsem se vám 
o něm napsat krátkou recenzi. 

Top gun: Maverick
Film vznikl v roce 2022 a režíroval ho
Joseph Kosinski. 
Film vypráví příběh o Maverickovi, který
měl dosáhnout drahou stíhačkou patřící
americké armádě rychlosti Mach 10.
Této rychlosti dosáhl, ale jeho přáním
bylo tuto rychlost ještě překonat.
Zkoušel to, ale nakonec se mu přehřály
motory a stíhačka vybuchla. Jeho
generál ho poté poslal do školy
připravovat mladé piloty na těžkou misi. 
Film hodnotím pozitivně, protože byl
akční a létalo se tam se stíhačkami.
Herecký výkon Toma Cruise, který
ztvárnil Mavericka, shledávám
přesvědčivým. Hudba působila
napínavě stejně jako celý film. 
Na film bych šel znovu, i podle recenzí
ostatních členů mé rodiny. Film bych
doporučil všem, kteří mají rádi akční
žánr. Ocenil bych ho body 9/10.

Byl Tom 
Cruise opět 
přesvědčivý?
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SMRT ANGLICKÉ KRÁLOVNY
MISTROVSTVÍ SVĚTA VE FOTBALE
POŽÁR V ČESKÉM SVÝCARSKU
VÁLKA NA UKRAJINĚ
STOUPÁNÍ CEN
NEUSTUPOVÁNÍ COVIDU
ZAČÁTEK STAVBY METRA V PRAZE
ZIMNÍ OLYMPIÁDA
REAL MADRID VYHRÁL LIGU MISTRŮ
VÍC JAK 8 MILIARD LIDÍ NA SVĚTĚ

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.

10.

Co se stane v roce 2023?
PREZIDEDNTSKÉ VOLBY V ČR
MISTOVSTVÍ SVĚTA V RAGBY
VÝROČÍ SMRTI GUSTAVA EIFFELA (100
LET)
VÝROČÍ NAROZENÍ BLAISE PASCALA
(400 LET)
KORUNOVACE KARLA III. A CAMILLY
OSLAVA 30. VÝROČÍ ZALOŽENÍ ČESKÉ A
SLOVENSKÉ REPUBLIKY

1.
2.
3.

4.

5.
6.

Novinky z Česka

Co se stalo v roce 2022?

V Česku se chýlí k novým prezidentským
volbám. Po 10 letech se změní opět
prezident. Normálně se volí po 5 letech,
ale Miloš Zeman byl zvolen 2x za sebou,
takže působil jako prezident 10 let.

Tady Vám přináším list kandidátů 
na prezidenta. Jeden z nich bude zvolen
na dalších 5 let.

Andrej Babiš - poslanec ANO
Petr Pavel - generál ve výslužbě
Josef Středula - předseda odborových
svazů
Pavel Fischer - senátor
Marek Hilšer - senátor
Danuše Nerudová - ekonomka
Tomáš Zima - lékař
Jaroslav Bašta - poslanec SPD
Denisa Rohanová - prezidentka ČAP

Nástupiště bude oddělené od vozů
dveřmi neboli stěnou, aby
nedocházelo ke smrti v kolejišti.
Vozy budou plně průchozí.
Souprava bude automatická bez
řidiče.

V Praze se po osmi letech začíná stavět
metro. Tentokrát se jedná o novou trasu
D, která začne na Pankráci a povede
směrem na Libuš a Písnici, kde bude
velké depo pro tuto linku.
Linka má vést z Náměstí Míru přes
Pankrác do Písnice. Novoty budou 3:

1.

2.
3.

Linka má začít svůj provoz kolem roku
2030. Těšíme se na ni!



Vtipy
 

Když jde Bubák 
spát, každý večer 

se podívá pod 
postel, jestli tam 

není Chuck Norris.

Chuck Norris 
dokáže sníst 

polévku vidličkou. 

Proč si blondýnky 
myslí, že je na 

Měsíci 
život?...Protože se 
tam v noci svítí.

Víte, kde se potkal 
František Palacký a 

Karel IV? V peněžence.

Jaká tři slova má
žralok nejraději? …Muž 

přes palubu!

Víte, proč se zřítí 
zeď, když se o ni 

opře blondýnka? … 
Protože moudřejší 

ustoupí.

„Pane Novák, proč nejezdíte 
výtahem, když bydlíte v 11. 

patře?“ 
 „Protože je ten výtah pro 

čtyři osoby a já nemám čas 
shánět další tři.“

Co dělá blondýna 
zavřená ve skříni? No 

přeci poslouchá 
Kabáty.

Pepíček jede s tatínkem v autě, 
sjíždí kopec a tatínek řekne: 

„Nefungují brzdy.“ A Pepíček odpoví: 
„Nevadí, dole na ulici je stopka.“ 

Proč blondýna nedokáže napsat 
číslo 11? Protože neví, jakou jedničku 

má napsat pvní. 



Post Bellum
N E S M ÍŠ  S E  B Á T

Vážení čtenáři, 
v sobotu 3. prosince jsme měli
možnost zúčastnit se workshopu,
který připravila organizace Post
Bellum. Workshop byl udělán
interaktivně, to znamená, že jsme
se sami zapojovali a prožili různé
příběhy. Na konci jsme
přemýšleli, jak bychom se v
některých situacích zachovali
my. Z Workshopu si každý odnesl
jiné pocity, ale všechny nás
příběh zaujal. 

O čem Post Bellum bylo
Eva je dívka jako každá jiná, má své
zájmy, chodí do školy, ráda jezdí na
kole, zpívá…
jenomže se píše rok 1939 a začíná
válka. Co to znamená pro ni a její
rodinu? A jak jejich životy změní
návrh, se kterým přichází jejich
příbuzný?
Spolu s hrdinkou příběhu, dvanáctiletou
Evou, se účastníci workshopu přenesou
do období druhé
světové války. Před Evou se otvírá
příležitost stát se součástí ilegální
odbojové skupiny proti nacistům. Jak
se k této nebezpečné výzvě postaví
dospělí a jak děti?
Prožitkovou formou a metodami
výchovné dramatiky se účastníci
seznámí s dilematy, která tehdejší
doba na lidi kladla. Uvědomí si, jaké
podoby může mít strach a že člověk
musí nést důsledky svých
rozhodnutí.
Skrze Evin příběh a vlastní prožitek 
z workshopu žáci reflektují paralely 
s jejich vlastním životem a
mají možnost se novýma očima
podívat na sebe a svět, ve kterém žijí.
Workshop je inspirován skutečnými
příběhy a vyprávěním pamětníků 
z archivu Paměť národa. 



Tentokrát nás zajímalo, co nás čeká příští rok za školní a mimoškolní akce.
Myslím, že se nudit nebudeme. Máme pro vás připraveno spoustu zajímavých akcí.
Některé už máme přesně naplánované, u některých ještě ladíme podrobnosti a o některých vám
raději říkat dopředu nic nebudu, abych je nezakřikla.

V lednu začneme krásnou českou pohádkou Největší dar, která šla v České republice do kin teď
10. prosince. V rámci druhého ročníku Juniorfestu ve Švýcarsku nám ji přiveze paní Judita
Soukupová, ředitelka Juniorfestu, a spolu s ní přijede i jedna z hlavních postav této pohádky pan
Jiří Dvořák, možná ho znáte jako čerta Uriáše z pohádky Anděl Páně. Pohádku budeme promítat
ve velkém sále v Museu d´histoire naturelle v Ženevě, a to 21. ledna v odpoledních hodinách. 
Po filmu bude následovat beseda s hercem Jiřím Dvořákem, budete se ho moct zeptat
na všechno, co vás na práci herce zajímá, třeba i na to, jak se mu natáčení této pohádky líbilo. 
A možná, když ho hezky poprosíte, tak se vám i podepíše.

V únoru nás čeká další kreativní dopoledne s českou školou, téma bude tentokrát karneval. Ani
toto dopoledne se neobejde bez hudebního doprovodu živé kapely. Kdo přijde? To se nechte
překvapit. A kdo v sobotu přijít nemůže, nevadí, karneval si uděláme i jednu středu u nás
ve škole, a to pořádný.

Kreativní dopoledne v březnu proložíme zajímavým programem i pro děti od druhé třídy výš.
Vlastně až úplně nejvýš, až do deváté třídy. Příští rok si totiž budeme připomínat fakt, že Český
rozhlas vysílá na území České republiky už 100 let. Přijede za námi známá česká novinářka a
reportérka Českého rozhlasu a hlavně našeho známého Rádia Junior, paní Michaela Vetešková.
Svoji práci zaměřuje i na vás, na děti, a mediální výchovu a je autorkou vůbec prvního
pracovního sešitu mediální výuky pro první stupeň základních škol Příručka malého novináře. Pro
děti od 2. do 4. třídy si připravila Dílnu malého novináře, kde se hravou formou dozvíte, kdo je
novinář. Co vlastně dělá? Co znamená být objektivní? Proč je důležité mít veřejnoprávní média?
Co to znamená ověřovat zdroje, jak se to dělá? A můžeme věřit všemu, co nás na internetu nebo
v televizi obklopuje? Že těm otázkám nerozumíte? To ale vůbec nevadí, dozvíte se spoustu
nového a zajímavého. Ve stejném duchu proběhne i odpolední workshop pro 5. až 9. třídu. Tady
si navíc zkusíte udělat reportáž a poznáte, jak to chodí v rozhlasu. Pokud všechno klapne, jak má,
mladá reportérka Rádia Junior, která přijede s paní redaktorkou, natočí s vámi staršími reportáž
do Rádia Junior o tom, jak se žije českým dětem ve Švýcarsku, tak koukejte trénovat pusinky a
mluvit hezky česky. Ne, vůbec se nebojte, bude to určitě zábava a odpoledne si moc užijeme.

31. března až 1. dubna nás zase čeká přespávání ve škole a Noc s Andersenem. Večer a noc plná
pohádek a bojových her a chození ve tmě venku mimo školu ve sněhu, povídání si o Sněhové
královně, která hledá koho by si místo Kaie odvezla na sever, už vás mrazí? Mě taky. Pamatujete
si loni na paní Lucii Seifertovou a její Dějiny udatného národa českého? Tak i letos uvítáme
nějakou návštěvu, ale tady PŠŠŠ.

A vlastně už úplně PŠŠŠ, ať to nezakřikneme a všechno, co jsme si naplánovali nám vyjde a třeba
i něco navíc.

Ptáme se...



Krásné Vánoce
 


